

Date: 12/8/2020

التاريخ : 2020/8/12

Appointment of Mr. Suleiman Hamad Al Harthi as CEO for Alizz Islamic Bank SAOC

تعيين الفاضل/ سليمان الحارثي رئيسا تنفيذيا لبنك العز الاسلامي ش م ع م

Oman Arab Bank SAOG, the principal shareholder of Alizz Islamic Bank SAOC (AIB), would like to announce that, as part of the Group's restructuring strategy Mr. Salaam Said Al Shaksy, was appointed as Chief Integration Officer reporting to the Chairman of Oman Arab Bank. Mr. Salaam Al Shaksy will be handling all integration related activities at OAB Group commencing from 16/8/2020.

يسر بنك عمان العربي ش م ع م - المساهم الرئيسي في بنك العز الاسلامي ش م ع م ، بأن يعلن عن تعيين الفاضل/ سلام بن سعيد الشقصي ، بمنصب رئيس عمليات التكامل وتوحيد نظم الأعمال يتبع مباشرة لرئيس مجلس إدارة بنك عمان العربي . و سيقوم الفاضل/ سلام الشقصي بموجب منصبه الجديد بإدارة كافة الأنشطة المتعلقة بعمليات التكامل وتوحيد نظم الأعمال المتعلقة بمجموعة بنك عمان العربي وسيباشر عمله إعتبارا من 2020/8/16. و يأتي هذا القرار في اطار استراتيجية البنك الهادفة الى إعادة هيكلة المجموعة .

In addition, Oman Arab Bank would like to announce that the Board of Directors of Alizz Islamic Bank has received the approval for the appointment of Mr. Suleiman Hamad Al Harthi as the CEO for Alizz Islamic Bank. Mr. Suleiman Al Harthi has worked in several conventional and Islamic banking institutions in Oman before joining Oman Arab Bank as Deputy CEO. He possesses the required banking experience and leadership to lead Alizz Islamic Bank. Mr. Sulaiman Al Harthi will be assuming as CEO of the Bank commencing from 16/8/2020.

كما يسر مجلس إدارة بنك عمان العربي الاعلان عن موافقة البنك المركزي العماني على تعيين الفاضل/ سليمان الحارثي رئيسا تنفيذيا لبنك العز الاسلامي. حيث عمل الفاضل / سليمان الحارثي لدى العديد من المؤسسات المصرفية المرموقة بشقيها التجاري والاسلامي ، و ذلك قبل انضمامه إلى أسرة بنك عمان العربي ككاتب للرئيس التنفيذي . يمتلك الفاضل/ سليمان الحارثي خبرة مصرفية ثرية في مجال الأعمال المصرفية بالإضافة إلى امتلاكه المهارات القيادية العالية و التي مما لاشك فيه تؤهله لقيادة بنك العز الاسلامي بنجاح وسيباشر عمله إعتبارا من 2020/8/16.

ويود مجلسي إدارة عمان العربي و بنك العز الاسلامي أن يتقدما بجزيل الشكر والتقدير للفاضل/ سلام بن سعيد الشقصي على جهوده المثمرة خلال فترة عمله كرئيس تنفيذي للبنك.

The Board of Directors of Oman Arab Bank and Alizz Islamic Bank would like to thank Mr. Salaam Said Al Shaksy for his dedication and invaluable contribution during his tenure as CEO of the Bank.

كما يتمنى المجلسين كل التوفيق والنجاح للفاضل/ سليمان الحارثي في منصبه الجديد لقيادة بنك العز الاسلامي.

Both Boards also wish Mr. Sulieman Al Harthi all success in his new role at Alizz Islamic Bank.



رشاد المسافر
الرئيس التنفيذي

Rashad Al Musafir
Chief Executive Officer